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Onderwerp: vragen

Beste IENEE
In afstemming met ons team antwoord op de vragen. Mocht je nog meer toelichting nodig hebben of aanvullende vragen, kun je

het beste bellen.

Eurofins is ook aangepast in de dia naast de extra rivm stippellijn

Hartelijke groet en succes

5.1.2e

Antwoord op de vragen

1) Hebben we in augustus de 30.000 COVID testen aangetikt?

Gemiddeld per week niet maar we zien pieken in de dagen

2) Het lykt erop dat er door de GGD’s op sommige momenten in augustus de 30000 wel is aangetikt. Hoe kan dat?

Twee redenen 1) labs kunnen hebben ingeteerd op hun voorraad 2) sommige labs zijn langer opengebleven ( dit kunnen ze

niet langer dan 2 weken volhouden)
Als we dan de andere covid er bij optellen halen we het dus wel op piekdagen

Dus ja; we kunnen de 30.000 aantikken maar niet duurzaam ( voorraad en langere werktijden)

3) Graag voor de maand september ook de rivm schatting in stippellijn non covid eraf, kunnen we ook nog iets over

asymptomatisch zeggen?

Zie aangepaste Dia en asymptomatisch in beeld = (1000 (commercieel)+ schiphol (800)

1) Is het plaatje compleet waarom we het niet gehaald hebben

Nee, er zijn natuurlijk ook positieve ontwikkelingen geweest maar dat is niet te quantificeerbaar, ze geven wel een

betrouwbaar beeld welke factoren meespelen waarom het toch niet gelukt is.
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